

Hearing from God

Écouter Dieu

God wants to speak to you. He knows that you have questions and problems, and He wants to give you the answers and solutions. Most of all, He wants you to know how much He loves you.

Dieu désire vous parler. Il sait que vous avez des questions et des problèmes, et Il veut vous apporter les réponses, les solutions. Il veut surtout que vous sachiez combien Il vous aime.

Start by finding a quiet place and taking a few minutes to talk to the Lord. Tell Him what's on your heart. Thank Him for His blessings in your life.

Commencez par vous trouver un endroit calme et prenez quelques minutes pour parler au Seigneur. Ouvrez-Lui votre cœur, dites-Lui tout. Remerciez-Le pour Ses bénédictions dans votre vie.





If you have a specific question you'd like to ask Jesus, go ahead. Then be still and focus your mind on the Lord.

Si vous avez quelque chose de spécial à demander à Jésus, c'est le moment. Puis demeurez tranquille en fixant votre attention sur le Seigneur.



God has promised to speak to you, and
He won't let you down.

Dieu a promis de vous parler. Il ne vous
laissera jamais tomber.

www.freekidstories.org

Image credits:

Image 1: Stanley Zimny via Flickr. Used under Creative Commons license

Image 2: Wayan Vota via Flickr. Used under Creative Commons license

Image 3: public domain

Image 4: Bristekjegor via Freepik

Text © Activated magazine. Used by permission.